
Referat Skolebestyrelsesmøde d. 29.01. kl.19-21 i personalerummet 
 
 
Dagsorden 
 
- Økonomi 
Det ser ok ud! 
 
- DSS 
Skolen har nedsat en lokal arbejdsgruppe. Denne gruppe arbejder med de ting 
der skal føres videre og nye tiltag. Alle skolerne har en tæt sparing med SKA. 
En del skoler i Odense HAR allerede erfaringer med anderledes skoledag for de 
mindste og DBL. 
SKA har oprettet en overordnet side hvor alle kan følge med i processerne 
overordnet: 
www.odense.dk/dss 
 
Vi ser rigtig mange muligheder i Den Sammenhængende Skoledag, både 
fagligt og pædagogisk. 
 
- Udviklingsarbejder 
Skolen har søgt om penge til: 

• Elevmedbestemmelse 
• Styrkelse af den sociale kapital 
• Digitaliseringsstrategi 

 
- Legepladsansøgning 
Denne gang er vi HELT sikre på at vi får penge! Vi sender i hvert fald en 
knaldgod ansøgning. 
 
- Elevrådet 
Intet 
 
- Skolebod 
Vi er ved at ansætte en seniorjobber som har hygiejnebevis. Tæt på 
sommerferien håber vi at kunne åbne. 
 
- Designværkstedet 
Besigtiget 
 
- Lokaleplan 
Gennemgået. Især udfordringerne med at rumme børnene på Østrupvej blev 
vendt. 
 
- Orientering og meddelelser 



Vi skal arbejdsmiljø certificeres i 2013. Skolen bliver gennemgået i næste uge 
og så skal vi arbejde videre med de lokale udfordringer. 
1. november skal hele skolen være beskrevet og i orden. 
Skolen afholdt nytårskur for tidligere (og enkelte nuværende ansatte) ansatte 
sidste fredag. Det var rigtig hyggeligt. 

- Evt. 
 
Ref. Christian 


